
Protokół Nr XX/20

z obrad XX sesji Rady Miasta Siemiatycze,
która odbyła się na hali widowiskowo-sportowej

w dniu 7 października 2020 roku

Obrady XX sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:00, zakończyły zaś
o godzinie 14:33. 

W obradach XX sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 13, według załączonej do protokołu
listy obecności (Załącznik Nr 1).

Radni obecni na XX sesji:

1 Witold Berski
2 Marek Bogucki
3 Melania Grygoruk
4 Jan Hyndza
5 Katarzyna Jarocka
6 Jerzy Korowicki
7 Antoni Kosieradzki 
8 Katarzyna Nayda
9 Paweł Onieszczuk
10 Jerzy Roszczenko
11 Łukasz Rybałtowski
12 Igor Śnieżko
13 Marcin Usakiewicz
14 Agnieszka Monika Zalewska

Radni nieobecni na XX sesji:

1. Igor Mironkiewicz

W obradach XX sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także:

1 Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta Siemiatycze
2 Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza Miasta
3 Elżbieta Rakszawa - Sekretarz Miasta
4 Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta

oraz pozostali goście zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności (Załącznik Nr 2).

Do punktu 1 – otwarcie obrad.

Obrady  XIX  sesji  Rady  Miasta  Siemiatycze  w  dniu  17  lipca  2020  r.  otworzyła
Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Zalewska, która na wstępie powitała wszystkich
przybyłych na XIX sesję Rady Miasta. Przewodnicząca stwierdziła, że w sesji uczestniczy 14
radnych, dodała, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących
obraz i dźwięk, nagrania udostępniane są w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie
internetowej Urzędu Miasta Siemiatycze.



Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że w trybie art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym
porządek  obrad  został  uzupełniony  o  jeden  punkt  „Informacja  o  stanie  realizacji  zadań
oświatowych  w  mieście  Siemiatycze  w  roku  szkolnym  2019/20”.  Przewodnicząca  Rady
zapytała, czy ktoś z radnych zgłasza jakieś uwagi do porządku obrad? 

Pani Skarbnik poprosiła o wycofanie z porządku obrad uchwały w sprawie określenia stawek
podatku od środków transportowych.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że do punktu 22 zamiast uchwały w sprawie określenia
stawek  podatku  od  środków  transportowych  zostanie  wprowadzona  „Informacja  o  stanie
realizacji zadań oświatowych w mieście Siemiatycze w roku szkolnym 2019/20”.

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w sprawie porządku
obrad?

Radni uwag nie zgłosili.

Przewodnicząca  Rady  powiedział,  że  sesja  prowadzona  będzie  zgodnie  z  przesłanym
porządkiem obrad z uwzględnieniem zmian:

1) otwarcie obrad;

2) przedstawienie porządku obrad;

3) przyjęcie protokołu z obrad XIX sesji Rady Miasta;

4) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami;

5) podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi Miasta Siemiatycze uprawnień
do ustalania cen i opłat za korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności
publicznej;

6) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z hali widowiskowo –
sportowej w Siemiatyczach;

7) podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia zasad  i  trybu  regulaminu Pływalni  „Wodne
Tarasy”;

8) podjęcie uchwały zmieniającej Program Karta Seniora;

9) podjęcie uchwały zmieniającej Program „RODZINA 5+”;

10) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta  Siemiatycze z
organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność
pożytku publicznego na 2021 rok;

11) podjęcie uchwały zmieniającej Statut Młodzieżowej Rady Miasta Siemiatycze;



12) podjęcie  uchwały  w  sprawie  utworzenia  Ośrodka  Wsparcia  dla  Seniorów  "Klub
Senior+" prowadzonej przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Siemiatyczach;

13) podjęcie  uchwały  zmieniającej  statut  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej
w Siemiatyczach;

14) podjęcie  uchwały  w  sprawie   zasad  zwrotu  wydatków  za  świadczenia  z  pomocy
społecznej;

15) podjęcie  uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  w ramach
zadań własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych;

16) podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  szczegółowych  warunków  przyznawania  i
odpłatności  za usługi  opiekuńcze i  specjalistyczne usługi  opiekuńcze,  z wyłączeniem
specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania;

17) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu;

18) podjęcie  uchwały  w sprawie  emisji  obligacji  oraz  zasad  ich  zbywania,  nabywania  i
wykupu;

19) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 r.;

20) podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Siemiatycze na
lata 2020 - 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata  2020 – 2035;

21) podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;

22) podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych;

23) przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Miasta Siemiatycze;

24) przedstawienie  analizy  oświadczeń  majątkowych  pracowników  Urzędu  Miasta  oraz
kierowników jednostek organizacyjnych;

25) wolne wnioski;

26) zakończenie obrad.

Do punktu 3 – przyjęcie protokołu z obrad  XIX sesji Rady Miasta.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z XIX sesji Rady Miasta wyłożony jest na
stoliku  protokolanta  i  jeżeli  do  końca obrad  nie  wpłynął  do  niego uwagi  uzna  się  go  za
przyjęty. 

Do punktu 4 – sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami;

Burmistrz przestawił sprawozdanie, które stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.



Przewodnicząca Rady odczytała  opinię  związków zawodowych NSZZ Solidarność.  NSZZ
Solidarność pozytywnie zaopiniowała uchwały. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że wszystkie uchwały zostały szczegółowo omówione na
Komisji i nie będą już omawiane na sesji. Przewodnicząca dodała, że posiedzenia Komisji
odbywają  się  przeważnie  w  poniedziałki  przed  sesją  i  są  otwarte,  każdy  może  w  nich
uczestniczyć. Ponadto, uchwały zamieszczane są na BIP wraz z uzasadnieniem. 

Do  punktu  5  -  podjęcie  uchwały  w  sprawie  powierzenia  Burmistrzowi  Miasta
Siemiatycze uprawnień do ustalania cen i opłat za korzystanie z gminnych obiektów i
urządzeń użyteczności publicznej;

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos?

Radni nie zgłosili się.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie powierzenia
Burmistrzowi  Miasta  Siemiatycze  uprawnień  do  ustalania  cen  i  opłat  za  korzystanie  z
gminnych  obiektów  i  urządzeń  użyteczności  publicznej,  Przewodnicząca  Rady  poprosił
radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez
wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”

2 Bogucki Marek „za”

3 Grygoruk Melania „za”

4 Hyndza Jan „za”

5 Jarocka Katarzyna „za”

6 Korowicki Jerzy „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Roszczenko Jerzy „za”

10 Rybałtowski Łukasz „za”

11 Śnieżko Igor „za”

12 Usakiewicz Marcin „za”

13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XX/126/20 –Załącznik Nr 4



Do punktu 6 -  podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z hali
widowiskowo – sportowej w Siemiatyczach.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że na komisji uchwałę przedstawił Kierownik basenu –
Pan Paweł Słowikowski. Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos?

Radni nie zgłosili się.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie powierzenia
Burmistrzowi  Miasta  Siemiatycze  uprawnień  do  ustalania  cen  i  opłat  za  korzystanie  z
gminnych  obiektów  i  urządzeń  użyteczności  publicznej,  Przewodnicząca  Rady  poprosił
radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez
wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”

2 Bogucki Marek „przeciw”

3 Grygoruk Melania „za”

4 Hyndza Jan „za”

5 Jarocka Katarzyna „za”

6 Korowicki Jerzy „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Roszczenko Jerzy „za”

10 Rybałtowski Łukasz „za”

11 Śnieżko Igor „za”

12 Usakiewicz Marcin „za”

13 Zalewska Agnieszka „za”

12 „za”

1 „przeciw”

Uchwała została podjęta większością głosów.

Uchwała Nr XX/127/20 –Załącznik Nr 5

Do  punktu  7  -  podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zasad  i  trybu  regulaminu
Pływalni „Wodne Tarasy”;



Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos?

Radni nie zgłosili się.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia
zasad i trybu regulaminu Pływalni „Wodne Tarasy”, Przewodnicząca Rady poprosił radnych
aby zadeklarowali  czy są  „za”,  „przeciw” czy „wstrzymują się  od głosu”  poprzez  wybór
odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”

2 Bogucki Marek „za”

3 Grygoruk Melania „za”

4 Hyndza Jan „za”

5 Jarocka Katarzyna „za”

6 Korowicki Jerzy „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Roszczenko Jerzy „za”

10 Rybałtowski Łukasz „za”

11 Śnieżko Igor „za”

12 Usakiewicz Marcin „za”

13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta większością głosów.

Uchwała Nr XX/128/20 –Załącznik Nr 6

Do punktu 8 - podjęcie uchwały zmieniającej Program Karta Seniora;

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  uchwałę  na  Komisji  omówiła  Pani  Kierownik
–Katarzyna  Prochowicz.  Przewodnicząca  dodała,  że  ta  i  kolejne  uchwały  związane  są  z
otwarciem basenu i dofinansowaniem do biletów.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Program
Karta  Seniora,  Przewodnicząca  Rady  poprosił  radnych  aby  zadeklarowali  czy  są  „za”,
„przeciw”  czy  „wstrzymują  się  od  głosu”  poprzez  wybór  odpowiedniego  przycisku  na
tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie



1 Berski Witold „za”

2 Bogucki Marek „za”

3 Grygoruk Melania „za”

4 Hyndza Jan „za”

5 Jarocka Katarzyna „za”

6 Korowicki Jerzy „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Roszczenko Jerzy „za”

10 Rybałtowski Łukasz „za”

11 Śnieżko Igor „za”

12 Usakiewicz Marcin „za”

13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta większością głosów.

Uchwała Nr XX/129/20 –Załącznik Nr 7

Do punktu 9 - podjęcie uchwały zmieniającej Program „RODZINA 5+”

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Program
„RODZINA 5+”,  Przewodnicząca  Rady  poprosił  radnych aby  zadeklarowali  czy  są  „za”,
„przeciw”  czy  „wstrzymują  się  od  głosu”  poprzez  wybór  odpowiedniego  przycisku  na
tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”

2 Bogucki Marek „za”

3 Grygoruk Melania „za”

4 Hyndza Jan „za”

5 Jarocka Katarzyna „za”

6 Korowicki Jerzy „za”

7 Nayda Katarzyna „za”



8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Roszczenko Jerzy „za”

10 Rybałtowski Łukasz „za”

11 Śnieżko Igor „za”

12 Usakiewicz Marcin „za”

13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta większością głosów.

Uchwała Nr XX/130/20 –Załącznik Nr 8

Do punktu 10 - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta
Siemiatycze z  organizacjami pozarządowymi oraz  innymi podmiotami prowadzącymi
działalność pożytku publicznego na 2021 rok;

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  uchwałę  na  Komisji  omówiła  Pani  Kierownik
–Katarzyna Prochowicz. Zapytała, czy radni zgłaszają jakieś pytania?

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia
Programu  współpracy  Miasta  Siemiatycze  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2021 rok, Przewodnicząca
Rady poprosił  radnych aby zadeklarowali  czy są „za”,  „przeciw” czy „wstrzymują się od
głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”

2 Bogucki Marek „za”

3 Grygoruk Melania „za”

4 Hyndza Jan „za”

5 Jarocka Katarzyna „za”

6 Korowicki Jerzy „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Roszczenko Jerzy „za”

10 Rybałtowski Łukasz „za”

11 Śnieżko Igor „za”

12 Usakiewicz Marcin „za”



13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta większością głosów.

Uchwała Nr XX/131/20 –Załącznik Nr 9

Do  punktu  11  -  podjęcie  uchwały  zmieniającej  Statut  Młodzieżowej  Rady  Miasta
Siemiatycze;

Przewodnicząca Rady powiedziała,  że uchwałę na komisji  omówiła Pani kierownik Agata
Cieślik.

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z radnych zgłasza jakieś pytania do uchwały?

Radni pytań nie zgłosili.

Przewodnicząca  Rady  zarządziła  głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  zmieniającej  Statut
Młodzieżowej  Rady  Miasta  Siemiatycze,  Przewodnicząca  Rady  poprosił  radnych  aby
zadeklarowali  czy  są  „za”,  „przeciw”  czy  „wstrzymują  się  od  głosu”  poprzez  wybór
odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”

2 Bogucki Marek „za”

3 Grygoruk Melania „za”

4 Hyndza Jan „za”

5 Jarocka Katarzyna „za”

6 Korowicki Jerzy „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Roszczenko Jerzy „za”

10 Rybałtowski Łukasz „za”

11 Śnieżko Igor „za”

12 Usakiewicz Marcin „za”

13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta większością głosów.

Uchwała Nr XX/132/20 –Załącznik Nr 10



Do punktu 12 - podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Ośrodka Wsparcia dla Seniorów
"Klub  Senior+"  prowadzonej  przez  Miejski  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  w
Siemiatyczach;

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie utworzenia
Ośrodka Wsparcia dla Seniorów "Klub Senior+" prowadzonej przez Miejski Ośrodek Pomocy
Społecznej w Siemiatyczach;, Przewodnicząca Rady poprosił radnych aby zadeklarowali czy
są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku
na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”

2 Bogucki Marek „za”

3 Grygoruk Melania „za”

4 Hyndza Jan „za”

5 Jarocka Katarzyna „za”

6 Korowicki Jerzy „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Roszczenko Jerzy „za”

10 Rybałtowski Łukasz „za”

11 Śnieżko Igor „za”

12 Usakiewicz Marcin „za”

13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XX/133/20 –Załącznik Nr 11

Do  punktu  13  -  podjęcie  uchwały  zmieniającej  statut  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy
Społecznej w Siemiatyczach;

Przewodnicząca  Rady  zarządziła  głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  zmieniającej  statut
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Siemiatyczach, Przewodnicząca Rady poprosił
radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez
wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie



1 Berski Witold „za”

2 Bogucki Marek „za”

3 Grygoruk Melania „za”

4 Hyndza Jan „za”

5 Jarocka Katarzyna „za”

6 Korowicki Jerzy „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Roszczenko Jerzy „za”

10 Rybałtowski Łukasz „za”

11 Śnieżko Igor „za”

12 Usakiewicz Marcin „za”

13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XX/134/20 –Załącznik Nr 12

Do punktu 14 - podjęcie uchwały w sprawie  zasad zwrotu wydatków za świadczenia z
pomocy społecznej.

Przewodnicząca Rady powiedziała, ze uchwałę na Komisji omówiła Pani Dyrektor – Ewa
Romaniuk.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie  zasad zwrotu
wydatków za świadczenia z pomocy społecznej, Przewodnicząca Rady poprosił radnych aby
zadeklarowali  czy  są  „za”,  „przeciw”  czy  „wstrzymują  się  od  głosu”  poprzez  wybór
odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”

2 Bogucki Marek „za”

3 Grygoruk Melania „za”

4 Hyndza Jan „za”

5 Jarocka Katarzyna „za”

6 Korowicki Jerzy „za”



7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Roszczenko Jerzy „za”

10 Rybałtowski Łukasz „za”

11 Śnieżko Igor „za”

12 Usakiewicz Marcin „za”

13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XX/135/20 –Załącznik Nr 13

Do punktu 15 - podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności
w ramach zadań własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych;

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówiła Pani Dyrektor –Ewa 
Romaniuk. 

Przewodnicząca  Rady  zarządziła  głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  w  sprawie
szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  w  ramach  zadań  własnych  za  pobyt  w
ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych, Przewodnicząca Rady poprosił radnych aby
zadeklarowali  czy  są  „za”,  „przeciw”  czy  „wstrzymują  się  od  głosu”  poprzez  wybór
odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”

2 Bogucki Marek „za”

3 Grygoruk Melania „za”

4 Hyndza Jan „za”

5 Jarocka Katarzyna „za”

6 Korowicki Jerzy „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Roszczenko Jerzy „za”

10 Rybałtowski Łukasz „za”

11 Śnieżko Igor „za”

12 Usakiewicz Marcin „za”



13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XX/136/20 –Załącznik Nr 14

Do  punktu  16 -  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  szczegółowych  warunków
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z
wyłączeniem  specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami
psychicznymi oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich
pobierania.

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  uchwałę  na  komisji  omówiła  Pani  Dyrektor  Ewa
Romaniuk. 

Przewodnicząca  Rady  zarządziła  głosowanie  nad podjęciem uchwały  w sprawie  ustalenia
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne
usługi  opiekuńcze,  z  wyłączeniem  specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z
zaburzeniami psychicznymi oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i
trybu ich pobierania, Przewodnicząca Rady poprosił radnych aby zadeklarowali czy są „za”,
„przeciw”  czy  „wstrzymują  się  od  głosu”  poprzez  wybór  odpowiedniego  przycisku  na
tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”

2 Bogucki Marek „za”

3 Grygoruk Melania „za”

4 Hyndza Jan „za”

5 Jarocka Katarzyna „za”

6 Korowicki Jerzy „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Roszczenko Jerzy „za”

10 Rybałtowski Łukasz „za”

11 Śnieżko Igor „za”

12 Usakiewicz Marcin „za”

13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”



Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XX/137/20 –Załącznik Nr 15

Do punktu 17 - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Siemiatyckiemu;

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Burmistrza o wyjaśnienia do uchwały.

Burmistrz  powiedział,  że  kiedyś Państwo Radni  zbierali  podpisy żeby ulica Słowiczyńska
była wyremontowana, wszyscy wiemy że dużo mieszkańców dojeżdża codziennie tą ulicą do
pracy, wozi dzieci do szkoły. Jest to ulica powiatowa, ale nam wszystkim zależy żeby ta ulica
została  wyremontowana.  Kilka tygodni  temu został  podpisany list  intencyjny z  Zarządem
Powiatu Siemiatyckiego o wspólnym wykonaniu tej ulicy. W ciągu najbliższych 2-3 lat ulica
powinna być wyremontowana. Ulica została zgłoszona do Programu Lokalnych dróg, prace
zostały zaplanowane na dwa etapy, pierwszy do skrzyżowania z ulicą Kasztanową, drugi etap
byłby przy udziale Gminy i przybiegałby do Prewentorium. Mamy nadzieję, że otrzymamy
dofinansowanie  i  ulica  zostanie  zrobiona  w  najbliższym  czasie.  Dodatkowo  w  ramach
dofinansowania planowana jest ścieżka pieszo-rowerowa do Grabarki. Pierwszy etap będzie
przebiegał do cmentarza prawosławnego (dużo osób tam biega, spaceruje, jeździ rowerami)
ścieżka jest bardzo potrzebna, w tej sprawie również został podpisany list intencyjny i został
złożony wniosek i mamy nadzieję że te dwie wspólne inwestycje zostaną wykonane.

Przewodnicząca Rady zapytała czy są jakieś pytania do projektu uchwały?

-  radny  Śnieżko  powiedział,  że  wiemy  że  Miasto  ma  zabezpieczone  środki  na  ulicę
Słowiczyńską, radny zapytał czy Powiat również jest przygotowany? Radny zapytał, czy ze
strony Powiatu ta inwestycja jest zapewniona.

-  Burmistrz  powiedział,  że  dopiero  w  momencie  podpisania  umowy  trzeba  mieć
zabezpieczone środki.  Burmistrz  dodał,  ze  jeśli  dzisiaj  Państwo radni  zatwierdzą uchwałę
intencyjną,  to  wtedy  zaczniemy  z  Panią  Skarbnik  szukać  środków  na  zabezpieczenie
wykonania  inwestycji.  Może  na  to  pytanie  odpowie  radny  powiatowy  –   Pan  Mariusz
Pyzowski.  Burmistrz  dodał,  że  zabezpieczone  środki  trzeba  mieć  dopiero  w  momencie
podpisania umowy.

- Pan Mariusz Pyzowski powiedział, że dopiero jest konstruowany budżet na przyszły rok, a
w  związku  z  tym  że  wniosek  został  złożony,  środki  na  realizacje  tego  zadania  będą
zabezpieczone. Ta inwestycja zapewne dojdzie do skutku. Przedsiębiorstwo Komunalne musi
też przejrzeć infrastrukturę sanitarną i kanalizacyjną. 

-  Burmistrz  powiedział,  że  koszt  wybudowania tej  drogi  to  8 mln zł,  Miasto  dokłada  do
inwestycji około 2 mln zł. Stad też rozbicie inwestycji na dwa etapy. Pierwszy etap to około 1
mln  zł,  drugi  1,2  mln  zł.  Do  drugiego  etapu  dokłada  się  również  Gmina  Siemiatycze,
ponieważ część drogi przebiega przez teren gminy (do Prewentorium w Bacikach). Robimy to
po to żeby nasi mieszkańcy mogli jeździć tą drogą.

-  Radny  Onieszczuk,  zapytał  o  ścieżkę  pieszo-rowerową  w  stronę  Grabarki,  zapytał  jak
wtglądają sprawy techniczne i finansowe zarówno ze strony Miasta jak i Powiatu? Jaki jest
termin prac. Radny też zaapelował do Wszystkich radnych, o zagłosowaniem „za” podjęciem
uchwały, ponieważ jest to bardzo ważna uchwała dla mieszkańców naszego Miasta i Powiatu.

- Burmistrz odpowiedział, że Pan Burmistrz Czmut bezpłatnie wykonał projekt ścieżki, dodał,
ze pierwszy etap przewidziany jest do cmentarza, wstępnie planowaliśmy zrobić przynajmniej



do Boratyńca, było to złożone w jednym z wniosków na dofinansowanie. Burmistrz dodał, ze
koszt ścieżki do cmentarza wynosi 1 mln zł, koszt 50% udziału państwa, 50% samorządów, z
czego  50%  na  połowę  to  wychodzi  ok.  250  tys.  zł.  Bezpieczeństwo  mieszkańców  jest
najważniejsze, a tam bardzo często dochodziło do łamania przepisów ruchu drogowego.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia
pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu, Przewodnicząca Rady poprosił radnych aby
zadeklarowali  czy  są  „za”,  „przeciw”  czy  „wstrzymują  się  od  głosu”  poprzez  wybór
odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”

2 Bogucki Marek „za”

3 Grygoruk Melania „za”

4 Hyndza Jan „za”

5 Jarocka Katarzyna „za”

6 Korowicki Jerzy „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Roszczenko Jerzy „za”

10 Rybałtowski Łukasz „za”

11 Śnieżko Igor „za”

12 Usakiewicz Marcin „za”

13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XX/138/20 –Załącznik Nr 16

Do punktu 18 - podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania,
nabywania i wykupu.

Przewodnicząca poprosiła Panią Skarbnik o krótkie wyjaśnienia.

Pani Skarbnik powiedziała, że w uchwale w sprawie budżetu miasta na 2020 rok widnieje
zapis o emisji obligacji w wysokości 2,4 mln, między innymi na pokrycie deficytu budżetu
miasta  bieżącego roku, stąd dzisiejsza uchwała w sprawie emisji  obligacji  oraz zasad ich
zbywania, nabywania i wykupu. Uchwała została podzielona na emisję w ilości 12 sztuk w
drobnych kwotach, po 200 tys. zł. Zostało to zrobione celowo, ponieważ przewidujemy , że
być może nie będzie nam potrzebna cała kwota w grudniu do pokrycia deficytu. Te 12 serii



emisji pozwoli na wyemitowanie takiej ilości jaka będzie nam potrzebna. Również wykup
poszczególnych  emisji  został  zaplanowany  na  lata  2024-2035  z  podziałem  również,  po
dołożeniu do każdego z kolejnych lat po 200 tys. zł., przewidując że będzie to kwota którą
będziemy mogli swobodnie sfinansować z budżetu lat 2024-2035.

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos?

Radni nie zgłosili się.

Przewodnicząca  Rady  zarządziła  głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  w  sprawie  emisji
obligacji  oraz  zasad  ich  zbywania,  nabywania  i  wykupu,  Przewodnicząca  Rady  poprosił
radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez
wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”

2 Bogucki Marek „za”

3 Grygoruk Melania „za”

4 Hyndza Jan „za”

5 Jarocka Katarzyna „za”

6 Korowicki Jerzy „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Roszczenko Jerzy „za”

10 Rybałtowski Łukasz „za”

11 Śnieżko Igor „za”

12 Usakiewicz Marcin „za”

13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XX/139/20 –Załącznik Nr 17

Do punktu 19 - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 r.

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o przedstawienie uchwały.

Pani  Skarbnik powiedziała,  że  po  przyjętych zmianach dochody będą kształtowały  się  na
poziomie  94 312 175,47  zł,  z  czego  dochody  majątkowe  33 016 800  zł,  a  bieżące
61 295 375,47  zł.  Wydatki  będą  kształtowały  się  na  poziomie  96 512 175,47  zł,  z  czego
wydatki  majątkowe  37 119 550  zł,  a  bieżące  59 392 625,47  zł.  W  dniu  dzisiejszym
zwiększenie w planie dochodów na kwotę 2 233 000 zł., miedzy innymi na:



1) 278 000 zł - w tym: kwota 108 000 zł. otrzymane zwroty z tytułu składek ZUS za miesiące
marzec  -  maj,  w związku  z  wprowadzoną tarczą  antykryzysową oraz  kwota  170 000 zł.
zwiększone  planowane  wpływy  z  tytułu  opłat  za  wychowanie  przedszkolne  za  dzieci  z
sąsiednich gmin uczęszczających do przedszkoli miejskich;

2) 10 000 zł -otrzymana dotacja z firmy Polser na zakup sprzętów do dezynfekcji rąk;

3) 20 000 zł - otrzymane zwroty z tytułu składek ZUS za miesiące marzec - maj, związku z
wprowadzaną tarczą antykryzysową;

4)  1  860  000  zł  -  otrzymane  środki  z  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w  ramach
Funduszu  Inwestycji  Lokalnych  (  pełna  kwota  to  4  480  438  zł  ).  W roku  2020  zostaje
zaangażowana w wydatki majątkowe tylko cześć przyznanych środków.

2. Zmniejszenie w planie dochodów o kwotę 5 843 zł., w tym:

1)  5  843  zł.  -  zmniejszenie  planowanych  wpływów  z  tytułu  wyrównawczej  subwencji
oświatowej, zgodnie z decyzją Ministerstwa Finansów \;

3. Zwiększenie w planie wydatków o kwotę 2 309 157 zł., w tym:

1) 30 000 zł - wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. "Przebudowa mostu wraz z
jazem w ul. Spacerowej".

2) 5 000 zł - zwiększenie wydatków na zadanie inwestycyjnego pn. "Zakup motopompy dla
OSP".

3) 13 873 zł - zwiększenie dotacji Niepublicznemu Przedszkolu im. św. Cyryla i Metodego.

4)  140  000  zł  -  zwiększenie  wydatków na  koszty  ponoszonych  opłat  za  dzieci  miejskie
uczęszczające do przedszkola gminnego.

5) 10 000 zł - zwiększenie planu wydatków związanych z pandemią.

6)  dział  900  rozdział  90004  o  kwotę  32  000  zł  -  zwiększenie  wydatków  na  zadanie
inwestycyjne pn. "Rozbudowa skweru przy ul/. Andersa".

7) 116 684 zł - zwiększenie wydatków na oświetlenie ulic miejskich.

8) 60 000 zł - zwiększenie wydatków na dopłatę miasta do wody i ścieków

mieszkańcom.

9)  1  860  000  zł  -  zwiększenie  wydatków  na  zadanie  inwestycyjne  pn.  "Budowa
Międzynarodowego Centrum Edukacji Ekologicznej" w związku z zakupami wyposażenia.

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos?

Radni nie zgłosili się.

Przewodnicząca  Rady zarządziła  głosowanie  nad podjęciem uchwały  w sprawie  zmian w
budżecie miasta na 2020 r., Przewodnicząca Rady poprosił radnych aby zadeklarowali czy są
„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na
tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”



2 Bogucki Marek „za”

3 Grygoruk Melania „za”

4 Hyndza Jan „za”

5 Jarocka Katarzyna „za”

6 Korowicki Jerzy „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Roszczenko Jerzy „za”

10 Rybałtowski Łukasz „za”

11 Śnieżko Igor „za”

12 Usakiewicz Marcin „za”

13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XX/140/20 –Załącznik Nr 18

Do punktu 20 - podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta
Siemiatycze na lata 2020 - 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata
2020 – 2035.

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie uchwały.

Panią  Skarbnik  powiedziała,  że  zmiana  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  wiąże  się  z
otrzymanie środków w ramach Funduszu Inwestycji Lokalnych w wysokości 4 480 438 zł,
gdyż w momencie przyznania tych środków i wpływu na nasze konto jesteśmy zobowiązani
przyjąć  tą  pozycję  do  budżetu.  Kwota  1 860 000  zł,  która  opiewa  pokrycie  środków  na
wydatki  związane  z  pływalnią  została  również  wkomponowana w Wieloletniej  Prognozie
Finansowej do roku 2020. Z tym wiąże się również zmiana załącznika odnośnie realizacji
przedsięwzięć w pozycji „budowa basenu”, pozostała kwota została wprowadzona do 2021
roku. Zostało również uaktualnione wykonanie budżetu za 9 miesięcy bieżącego roku.

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos?

Radni nie zgłosili się.

Przewodnicząca  Rady  zarządziła  głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  zmieniającej
Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Siemiatycze na lata 2020 - 2023 wraz z prognozą
kwoty długu i spłat zobowiązań na lata  2020 – 2035, Przewodnicząca Rady poprosił radnych
aby zadeklarowali  czy są  „za”,  „przeciw” czy „wstrzymują się  od głosu”  poprzez  wybór
odpowiedniego przycisku na tablecie.



Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”

2 Bogucki Marek „za”

3 Grygoruk Melania „za”

4 Hyndza Jan „za”

5 Jarocka Katarzyna „za”

6 Korowicki Jerzy „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Roszczenko Jerzy „za”

10 Rybałtowski Łukasz „za”

11 Śnieżko Igor „za”

12 Usakiewicz Marcin „za”

13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XX/141/20 –Załącznik Nr 19

Do punktu 21 - podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości.

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie uchwały.

Pani  Skarbnik  powiedziała,  że  szczegółowo  uchwała  była  omówiona  na  Komisji.  Pani
Skarbnik  powiedziała,  że  maksymalne  stawki  ogłoszone  przez  Ministra  Finansów zastały
podwyższone o 5 %. Pani Skarbnik dodała, że w naszej uchwale jest propozycja podniesienia
stawek o 3%.

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos?

Radni nie zgłosili się.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie określenia
wysokości stawek podatku od nieruchomości,  Przewodnicząca Rady poprosił  radnych aby
zadeklarowali  czy  są  „za”,  „przeciw”  czy  „wstrzymują  się  od  głosu”  poprzez  wybór
odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie



1 Berski Witold „za”

2 Bogucki Marek „za”

3 Grygoruk Melania „za”

4 Hyndza Jan „za”

5 Jarocka Katarzyna „za”

6 Korowicki Jerzy „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Roszczenko Jerzy „za”

10 Rybałtowski Łukasz „za”

11 Śnieżko Igor „za”

12 Usakiewicz Marcin „za”

13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XX/142/20 –Załącznik Nr 20

Do punktu 22 – informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w mieście Siemiatycze
w roku szkolnym 2019/2020.

Przewodnicząca Rady powiedziała,  ze  informacja została  przedstawiona na Komisji  przez
Panią Kierownik –Agatę Cieślik.

Do punktu 23 - przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Miasta
Siemiatycze

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  każdy  radny  ma  obowiązek  składać  oświadczenie
majątkowe co roku. Przewodnicząca Rady powiedziała, że na 15 radnych w terminie do 31
maja  2020  r.  wraz  z  kopią  zeznania  o  wysokości  osiągniętego  dochodu  oświadczenia
majątkowe prawidłowo wypełnione złożyło 15 radnych. Oświadczenia zostały przekazane do
Urzędu Skarbowego, po analizie nie stwierdzono nieprawidłowości. Oświadczenia majątkowe
są jawne i można się z nimi zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej.

Do punktu 24 - przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu
Miasta oraz kierowników jednostek organizacyjnych.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że obowiązek złożenia oświadczeń majątkowych miało
19  osób.  Wszystkie  osoby  oświadczenia  złożyły  w  terminie,  po  analizie  oświadczeń  nie
stwierdzono nieprawidłowości. 



Przewodnicząca Rady dodała, ze Burmistrz i Przewodnicząca Rady oświadczenia majątkowe
składają do Urzędu Wojewódzkiego. Dodała, że oświadczenia zostały złożone prawidłowo i
w terminie.

Przewodnicząca Rady zarządziła 10 minut przerwy.

Do punktu 24– wolne wnioski.

W wolnych wnioskach głos zabrali:

- Wiceprzewodniczący Rady zapytał czy będzie w najbliższym czasie naprawiany wiatrak?

-  Burmistrz  odpowiedział,  ze  koszt  naprawy  wiatraka  stolarz  wycenił  na  80-90  tys.  zł.
Burmistrz powiedział, że został znaleziony wykonawca, który inną metodą naprawi „śmigła”
za 1/3 – ¼. kosztów. Wiatrak zostanie naprawiony pod koniec roku, ewentualnie na początku
przyszłego roku. Wiatrak jest atrakcją turystyczną i pełni tylko funkcję dekoracyjną.

-  radny Roszczenko zapytał  o  to  kiedy zostanie  postawiona wiata  przystankowa na ulicy
Grodzieńskiej? Radny poruszył temat nowej galerii,  powiedział,  że wszyscy cieszą się, że
galeria  powstała,  jednak  mieszkańcy  pytają  czy  byłaby  możliwość  skontaktowania  się  z
właścicielem posesji, czy wystosowania jakiegoś pisma w sprawie postawienia jakiejś wiaty
przystankowej  na  tych  dwóch  stanowiskach  autobusowych.  Radny  poruszył  temat
dostawienia  koszy  na  śmieci  np.  przy  skrzyżowaniu  ulicy  Świerkowej  z  Akacjową,  czy
kolejnymi skrzyżowaniami.

- Burmistrz odpowiedział, ze jeśli chodzi o wiatę przystankową na ulicy Grodzieńskiej to w
sprawozdaniu  przeczyła,  ze  został  złożony  wniosek,  który  obejmuje  postawienie  między
innymi wiaty (przystanku ekologicznego) przy ulicy Grodzieńskiej.  Burmistrz dodał, że jeśli
nie  uda  się   pozyskać  dofinansowania,  to  przystanek  zostanie  postawiony  z  własnych
środków.  Burmistrz  przypomniał,  że  cały  teren  Manhatanu  zostanie  zagospodarowany
nowymi wiatami, będzie też ułożona nowa kostka, która będzie pełniła rolę deptaku i taki
przystanek ekologiczny zostanie postawiony. Jeśli chodzi o wiatę  w galerii, to jest to sprawa
pomiędzy  Urzędem  Marszałkowskim,  a  bardziej  spółką  NOVA,  a  właścicielem  galerii.
Burmistrz  powiedział,  że  widzi  tutaj  bardziej  rolę  mediów,  które  mogłyby  w  imieniu
mieszkańców o taką sprawę zapytać.  Burmistrz  dodał,  że  jeśli  jest  taka potrzeba,  to  jako
przedstawiciel mieszkańców Miasto może takie pismo wystosować. Burmistrz dodał, że jeśli
mieszkańcy  o  coś  pytają  to  trzeba  ich  informować  czyje  to  są  kompetencje,  nie  można
wszystkim obarczać Burmistrza i Radę Miasta.

Burmistrz odpowiadając na pytanie o kosze na śmieci, powiedział, ze co roku ogłaszany jest
przetarg na opróżnianie koszy i w przetargu wpisywana jest liczba koszy i nie można ich
zwiększać bo nie będzie się to zgadzało z ustaleniami. Jakiś pojedyncze sztuki można po
uzgodnieniu z firmą dostawić.  Burmistrz dodał, że na pewno nowe kosze zostaną ujęte w
kolejnym przetargu. 

-  Radny  Berski  powiedział,  że  już  zgłaszał  sprawę  „19”  ale  ponowi  swoje  pytania,
pomalowanie przejścia dla pieszych w zjeździe do hali, doświetlenie przejść dla pieszych i
wycinka drzew, które ograniczają widoczność. Radny dodał, że w dwóch miejscach na „19”
zapada  się  asfalt.  Radny  zgłosił  również  potrzebę  naprawienia  uszkodzonej  barierki  przy
skrzyżowaniu z ulicą Legionów Piłsudskiego.

-  Z-ca  Burmistrza  powiedział,  ze  Miasto  jest  w  stałym  kontakcie  z  przedstawicielami
GDDKiA i niestety procedury, które tam obowiązują nie pozwalają wykonać planowanych
zadań w terminie. Mają oni problem z podwykonawcami robót remontowych. Zadania. Które



były po naszej stronie zostały wykonane już pod koniec czerwca. Drzewa zostały już przez
nich  zgłoszone  do  wycinki,  ale  trzeba  jeszcze  uzyskać  opinię  Konserwatora  Zabytków.
Barierki  również  zostały  zgłoszone,  jednak remonty  oni  zgłaszają  centralnie  na  poziomie
oddziału i rejon dróg nie ma szybkiej możliwości wykonania tych robót bardziej lokalnych.
Sugerowaliśmy,  że  jak  są  problemy  z  podwykonawcami,  to  możemy  wskazać  naszych
lokalnych, którzy będą w stanie zrobić to szybciej.  Niestety wewnętrzne przepisy GDDKiA
uniemożliwiają takie rozwiązanie. 

-  radny  Rybałtowski  poruszył  temat  basenu,  powiedział,  że  otwarcie  basenu  zbliża  się
wielkimi krokami. Radny powiedział, ze opinie mieszkańców są różne, jedni się cieszą inni
krytykują. Radny powiedział, ze powiedział, ze powinniśmy się cieszyć tym co mamy i ze w
końcu mamy. Chodzą już też opinie, że basen się nie utrzyma, radny dodał, że zrobił taką
małą kalkulację, ze wystarczy żeby sami mieszkańcy naszego miasta przyszli na basen 8-9
godzin w ciągu roku i basen automatycznie się utrzyma. Radny dodał, żeby też mocno nie
„słodzić” i „nie hejtować”.

- Burmistrz odpowiedział, ze każdy może krytykować, dodał, że nie wie skąd ludzie mogą
wiedzieć czy basen się utrzyma i jakie będą roczne koszty utrzymania skoro basen jeszcze nie
został  otwarty.  Burmistrz  dodał,  ze  basen  jest  energooszczędny.  Powiedział,  ze  piece  nie
zostały jeszcze odpalone, a temperatura wody po trzech tygodniach jest w wysokości 24-25
stopni. Burmistrz dodał, że najwyższy koszt przy basenie to koszt osobowy, dlatego też u nas
basen został  podłączony do istniejącej  jednostki  (MOSiR),  została  zatrudniona minimalna
liczba osób potrzebnych do obsługi basenu. Burmistrz dodał,  że  koszt ogrzewania basenu
według wyliczeń jak na razie na papierze będzie wynosił trochę ponad 30 tys. zł rocznie, czyli
ok. 4 tys. zł miesięcznie. Burmistrz powiedział, że dziwią go dyskusje na temat utrzymania
basenu  w  momencie  jak  on  jeszcze  nie  funkcjonuje.  Nie  wiemy  jak  dużo  osób  będzie
uczęszczało  na  basen.  O  kosztach  utrzymania  decydują  trzy-cztery  czynniki,  koszt
pracowników,  obładowania  basenu  (na  pewno  mniej  ze  względu  na  pandemię),  kosztach
energii  i  ogrzewania.  Zapewne  Dyrekcja  dołoży  wszelkich  starań,  żeby  zapewnić
mieszkańcom różne atrakcje, jakie będzie oferował basen.

Przewodnicząca Rady powiedziała, ze były uchwalane uchwały dotyczące otwarcia pływalni
oraz  rozmowy na  temat  funkcjonowania,  a  nie  przedstawiła  nowego  Dyrektora  Miejskiej
Pływalni  Pana  Macieja  Goniewicza.  Przewodnicząca  pogratulowała  nowej  funkcji  i
pożyczyła owocnej współpracy z Radą Miasta. 

- Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – Maciej Goniewicz powiedział, że odbył
się  konkurs  i  został  wybrany dyrektorem.  Podziękował  Panu  Burmistrzowi  za  zaufanie  i
dodał, ze ma nadzieję że nie zawiedzie Burmistrza i Rady Miasta. 

- Radny Korowicki zgłosił potrzebę postawienia dodatkowych ławeczek oraz koszy na ulicy
Armii Krajowej, powiedział, że przez to że koszy jest mało jest dużo śmieci w tej okolicy.
Radny poruszył też temat rozbiórki starego „Mariota”. Radny zwrócił się z prośbą o zajęcie
się wjazdem na osiedle socjalne, powiedział, ze po każdym deszczu tworzy się tam kałuża
średnicy ok. 10 m. Radny poruszył temat drogi powiatowej Armii Krajowej zaraz za Stacją
Paliw Przedsiębiorstwa Komunalnego, powiedział, że odcinek drogi 100-200 m jest w bardzo
złym stanie, zapytał czy można wpłynąć na Powiat żeby na tym odcinku naprawić drogę. 

Radny poruszył temat barier ochronnych nad zalewem (w kierunku ulicy Plażowej), zwrócił
się o wymianę ich na bardziej nowoczesne.

- Burmistrz odpowiedział,  że jeśli  chodzi o dostawienie nowych ławeczek na ulicy Armii
Krajowej, proszę uzgodnić z Kierownikiem, który akurat siedzi obok, gdzie te ławeczki trzeba
ustawić i zostaną postawione w przyszłym tygodniu. 



Odnosząc  się  do  zapytania  w  sprawie  „Mariota”  Burmistrz  odpowiedział,  że  budynek
postawiony jest m.in. z materiałów niebezpiecznych, dlatego koszt rozbiórki wyniesie około
30 tys. zł dlatego zwleka się trochę z ta rozbiórką. Jeśli chodzi o kałużę, to Prezes Bereza
wypowie się na ten temat. Jeśli chodzi o naprawę drogi na wskazanym odcinku to Miasto
wystąpi do Starostwa o położenie nowego asfaltu na tym odcinku. Możemy zwrócić się do
radnego  powiatowego  -  Pana  Mariusz  Pyzowskiego  o  wnioskowanie  w  tej  sprawie  do
Zarządu Powiatu. 

Odnosząc się do pytania w sprawie barierek nad zalewem Burmistrz odpowiedział, że barierki
nie są nowoczesne ale spełniają swoje zadanie. Burmistrz dodał, że w ubiegłym roku MOSiR
wypiaskował i wyczyścił barierki na ulicy Spacerowej i trzeba w tym samym systemie zrobić
pozostałe  barierki.  Koszt  zakupu  nowych  barierek  to  ok.  100  tys.  zł.  Poprosimy  Pana
Dyrektora MOSiR o odnowienie tych barierek. 

Do punktu 25 - zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 10 października 
2020 r. Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 14:33.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Przewodniczący Rady Miasta

Monika Mazur Agnieszka Monika Zalewska

1) ;

2) ;

3) ;

4) przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Miasta Siemiatycze;

5) ;
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